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Opgemaakt door B. van 't Westeinde, griffier 
Aanwezig 
 

Dhr. M. van Oosterwijk, voorzitter 
De heren A. van Baal (PvdA), J. Hendrickx (CDA), P. Jacobs (Lijst Riel 
Goirle), B. Schellekens (Lijst Riel Goirle), T. Snels (Pro Actief Goirle), J. 
Swaans (VVD) en N. De Vries (CDA). De dames mw. J. Aerts-Hermans (Lijst 
Riel Goirle), P. Criens (PvdA), D. Eikelenboom (SP), M. Immink-
Hoppenbrouwers (Pro Actief Goirle), I. Rijswijk de Jong (VVD)  
Ambtelijke ondersteuning: mevrouw Hakkert 
Wethouders: J. v. Groenendaal, S. Sperber 
Inspreker: dhr. J. Snels, voorzitter scouting St. Willibrord, Goirle 

Afwezig  
(met kennisgeving) 

De heren W. Couwenberg (lijst Couwenberg) en  A. de Laat (SP) 

 
Deze vergadering kunt u terugbeluisteren op : https://bestuur.goirle.nl/Vergaderingen/Commissie-
Welzijn/2014/14-januari/19:30 
 
 
1. Opening en vaststelling agenda 
De voorzitter opent de vergadering.  
 
2.  In memoriam: Wim Koeleman 
De voorzitter herdenkt de heer Koeleman.  
Op 9 december ontvingen wij het bericht dat Wim Koeleman op 7 december is overleden. In de vorige 
raadsperiode was hij commissielid van de commissie Welzijn voor Pro Actief Goirle. Na de laatste verkiezingen 
werd hij plaatsvervangend lid in deze commissie. Wim was een bijzonder actief lid van de Goirlese samenleving. 
Hij was diep in de vorige eeuw betrokken bij het opzetten van de wereldwinkel in Goirle. Dat tekent zijn 
betrokkenheid bij zijn medemens hier in Goirle, alsook ver weg aan de andere kant van de wereld. 
Vanaf deze plek wil ik zijn vrouw Ger-Anne, zijn drie dochters en overige familie veel sterkte wensen om dit 
verlies een plaats te geven. De commissie gedenkt de heer Koeleman met een moment van stilte. 
 
3. Raadsvoorstel huur- en subsidiesystematiek accommodaties en scouting 
De heer Snels licht namens scouting Goirle toe waarom zij problemen hebben met dit voorstel. Zijn bijdrage is 
als bijlage bij het verslag gevoegd. 
 
Mevrouw Eikelenboom vraagt naar de opvang van kinderen met ADHD en autisme bij de scouting. 
De heer Snels geeft aan dat scouting voor iedereen is en deze kinderen van harte welkom zijn in de normale 
groep. 
De heer Van Baal vraagt naar het overleg van Scouting Goirle met de gemeente. 
De heer Snels geeft aan dat het principe besluit begin december tot verrassing van de Scouting naar hen 
toekwam. Daarop is scouting gehoord. Daarbij is een vergelijkbare reactie gegeven als nu aan de commissie is 
meegedeeld.  

https://bestuur.goirle.nl/Vergaderingen/Commissie-Welzijn/2014/14-januari/19:30�
https://bestuur.goirle.nl/Vergaderingen/Commissie-Welzijn/2014/14-januari/19:30�
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Mevrouw Immink vraagt hoeveel leden Scouting Goirle geeft en of is nagedacht over samenwerking met 
scouting Riel. 
De heer Snels geeft aan dat er bij scouting Goirle 130 jeugdleden en rond de 75 vrijwilligers. Er is wel eens 
gesproken met scouting Riel. Maar daar is nog niet actief over nagedacht. Beide groepen hebben een eigen 
identiteit. 
Mevrouw Aerts vraagt of door scouting Goirle ook een offerte is ingediend in het kader van Back tot Basics. 
De heer Snels geeft aan dat de scouting Goirle een  uitgebreide offerte heeft ingediend en de laatste 2 jaren 
gecomplimenteerd wordt met de voortgangsrapportage.  
De scouting Goirle krijgt een energiesubsidie en een activiteitensubsidie. Op de activiteitensubsidie is nu gekort. 
Die subsidie was de afgelopen 27 jaar ieder jaar exact hetzelfde. 
Mevrouw Aerts geeft aan dat in het kader van de nieuwe jeugdzorg meer punten en mogelijk een hogere 
subsidie kan worden gekregen. Is bekend dat er een nieuwe offerte kan worden ingediend? 
De heer Snels geeft aan dat wel wordt nagedacht over de nieuwe Jeugdzorg. Maar daarvoor moet ook worden 
geïnvesteerd, de vraag is of dit ruimte geeft om de lopende exploitatie sluitend te maken. Het is niet bekend dat 
er een nieuwe offerte kan worden ingediend. 
De heer Hendrickx vraagt of er overeenstemming was na het gesprek met de gemeente. 
De heer Snels geeft aan dat er geen overeenstemming was. 
De heer Swaans vraagt wat er nu aan huur wordt betaald. 
Het gaat om circa € 20.000,-- huur en waarvan 90% gesubsidieerd wordt. 
 
 
De heer Snels geeft aan dat de gemeente in 1996 een voorstel heeft gedaan voor privatisering van het 
scoutingcomplex. Toen is dus anders over dit onderwerp nagedacht.  
Ook scouting ontkomt niet aan bezuinigingen. We kunnen niet voor € 12.000,-- extra inkomsten genereren. 
Voor ons ligt de grens op € 6.000,-- . 
 
Standpunten fracties: 
 
LRG Constateert dat er nog geen systematiek is die voor alle accommodaties gelijk is. 

We hebben de scouting hard nodig. Jongeren die zelf bij de scouting hebben gezeten, 
stromen vaak door naar leidinggevende functies. Scouting mag niet verdwijnen. Daar 
moeten we alles voor doen. De scouting is een heel andere doelgroep dan het bestuur van 
de hobbysoos, en bij bezuinigingen moet je dus niet dezelfde aanpak hanteren. 
De timing van het voorstel voor scouting is ongelukkig, gelet op de ontwikkelingen 
jeugdzorg. Over de strategische ligging van het terrein van de scouting Goirle kan 
gediscussieerd worden. 
Adviseert om het stuk terug te trekken en niet door te geleiden naar de raad. 

CDA Geeft aan dat vanuit Back 2 Basics tot een allesomvattende systematiek gekomen zou 
worden. Dat ontbreekt hier. Veel accommodaties ontbreken. Waarom wordt niet over de 
andere accommodaties gesproken? Dacht dat er overeenstemming was met de scouting 
Goirle over dit voorstel. 
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VVD Sluit zich aan bij eerdere sprekers. Mist de volledigheid en door uitzonderingen is er geen 
eenduidige systematiek. We komen niet tot ons doel. De VVD begrijpt ook waarom deze 
uitzondering is gemaakt. 
Het kan en mag niet zo zijn dat een scoutinggroep wordt geëlimineerd. 

SP Sluit zich ook aan bij de vorige sprekers. We moeten naar een eenduidige systematiek voor 
het huurbeleid. Dat bereiken we niet met dit voorstel.  
Vindt scouting nuttig. De scouting moet blijven. Vrijwilligers doen veel en de rek is eruit. Er 
moet een oplossing worden gezocht. Vindt het goed dat het college het huiswerk over doet. 

PvdA Sluit zich aan bij de vorige sprekers. Zijn belangrijkste vraag was hoe het overleg met 
verenigingen is afgelopen. Als de scouting hierdoor in problemen komt, moet het huiswerk 
overgedaan worden. 
Er blijft een ongemakkelijk gevoel over de scouting. Het is ook jammer dat in de stukken 
niet was te lezen hoe het overleg is verlopen. Is nog niet overtuigd van de juiste route voor 
dit moment. 

PAG Geeft aan dat de jeugdzorg met een zachte landing geïntroduceerd moet worden. Wanneer 
we hier binnen twee jaar alles afbouwen zijn deze verenigingen misschien al verdwenen, 
wanneer zij nodig zijn binnen de Jeugdzorg. 
Sluit zich verder aan bij de vorige sprekers. 
Met betrekking tot scouting Goirle wordt opgemerkt dat de scouting één van de weinige 
verenigingen is waar ieder kind zichzelf kan zijn zonder competitiedrang. Wil het college 
verzoeken om de consequenties van de beide voorstellen van scouting Goirle uit te werken. 
Dringt aan om consequent te spreken over verhuurtarieven. Loslaten van de 
verhuurtarieven is een goed en dapper besluit. Daar is wel draagvlak bij nodig bij de 
wijkcentra. Waarom leggen we ons zo vast op het tarief van sociaal culturele tarieven van 
50% van commerciële tarieven? 
Vanuit de bevolking is bij de toekomstvisie anders gedacht over de strategische ligging van 
de scouting.  

 
Advies van de commissie: 
De heer Hendrickx geeft aan dat er over grote delen van het voorstel wel overeenstemming is. Een opdracht zou 
kunnen zijn om de zaken waar geen overeenstemming over is eruit te halen. De SCAR en De Deel zouden dan 
besloten kunnen worden.  
De heer Schellekens geeft aan dat er ook sprake is van gebrek aan samenhang, niet alle accommodaties zijn 
erin betrokken. Er mist de keuze daar waar we vinden dat er te veel accommodaties zijn. Het belangrijkste is 
het verhaal rond de scouting.  
De heer Van Baal geeft aan dat het pijnpunt met namelijk scouting is. Dan zou bezien moeten worden dat er een 
aangepast voorstel komt rond de scouting.  
Mevrouw Immink geeft aan dat we een juiste afweging moeten maken. Met betrekking tot de scouting is dat 
belangrijk. In het raadsvoorstel zou zij daarom ook graag willen zien, hoe in de volgende periode met Mainframe 
verder moet worden gegaan. 
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De heer Swaans is van mening dat er veel goede zaken in het stuk zitten. De VVD snapt waarom er een aantal 
uitzonderingen in het stuk worden gemaakt.  
Mevrouw Eikelenboom geeft aan dat de scouting het belangrijkste probleem is. De rest van het voorstel kan 
door. 
 
De voorzitter concludeert dat het voorstel rijp is voor de raad, mits het wordt aangevuld met de scenario's met 
betrekking tot de scouting. Over de andere punten is weinig discussie geweest - dat moet leidend zijn voor 
behandeling in de raad. Afgesproken wordt dat dit bij de raadstukken wordt meegezonden. 
Het voorstel kan als B-stuk naar de gemeenteraad worden doorgeleid. 
 
 
4.  Raadsvoorstel beleidskader jeugdstelsel Hart van Brabant 
   
Standpunten fracties: 
 
LRG Een aantal beslispunten zou SMART-er geformuleerd kunnen worden. Er zijn vragen over 

het mandaat van de frontlijn. Het lijkt beter om er nu mee in te stemmen en te volgen.  
Er zijn twijfels over de gemeenschappelijke regeling, dit leidt tot nieuwe vragen. 
Ook in de commissie in Tilburg zijn over de samenwerkingsvorm vragen gesteld. Dat maakt 
de kans om ten aanzien van de samenwerking zaken aan te passen groter. 

CDA Geeft aan dat het de voorkeur heeft om over te schakelen naar een gemeenschappelijke 
regeling speciaal voor de jeugdzorg. De huidige regeling is niet op de jeugdzorg 
toegesneden. 
Missen de ambitie om de jeugdzorg in te voeren binnen de financiële kaders. 
Er wordt gekort op het macro-budget. De transitie is mede gericht op het feit dat de 
gemeente het beter en goedkoper kunnen. Er is een ambitie om over 5 jaar 10% minder 
zorg te leveren. Hoe komt men aan dat percentage? Is dat geen lage ambitie? 
Maakt zich zorgen over de tweede toegang tot de jeugdzorg via de huisarts. 

PAG Sluit zich aan bij andere sprekers en stemt in met het voorstel. 
Doet een oproep om in samenwerking Hilvarenbeek en Oisterwijk 
samenwerkingsmogelijkheden te zoeken. 
Met betrekking tot het persoonsgebonden budget is opgenomen dat de jeugdigen en hun 
ouders een voorziening in natura krijgen. Er wordt geen bedrag uitgekeerd, er wordt een 
bedrag ter besteding beschikbaar gesteld bij geregistreerde aanbieders.  

VVD Binnen het takenpakket van de jeugdzorg springt vooral de frontlijnmedewerker eruit. Wat 
zijn de functie-eisen? 
Wat gebeurt er als een hulpvraag wordt afgewezen? Is er dan een beroepsmogelijkheid? 
Het innovatiebudget is vast bedoeld om veranderingen in het stelsel tegen te gaan (pagina 
11, onder 20 van het raadsvoorstel).  
Gaat akkoord met het voorstel. 

PvdA Stemt in met het voorstel en onderstreept de notities van het college. Spreekt ook de zorg 
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uit over de bestuurlijke constructies die in het voorstel zitten. De invloed en controle van de 
raad op het functioneren van het geheel wordt moeilijk. We moeten de inbreng van burgers 
borgen in het lokale beleid. 

SP Ziet kansen voor verbetering. De cliëntvraag moet leidend zijn, niet de budgetten. 
Zien veel doelstellingen en weinig zekerheden. De doelstellingen zijn vooral gericht op 
bezuinigingen. De SP is tegen de bezuiniging. Er wordt teveel verwacht van de civil society. 
Hoe geven we cliënten een klankbord? Welke afspraken zijn daarover? Zijn er 
mogelijkheden voor een second opinion? 
Er zijn 9 kapiteins op het regionale schip. Welke invloed hebben wij als Goirle? Wat gebeurt 
er als we het voorstel afwijzen? 

 
 
Advies van de commissie: 
Het voorstel kan als A-stuk naar de gemeenteraad, tenzij het antwoord op de vraag van mevrouw Immink naar 
de PGB's aanleiding is om het stuk toch te bespreken. 
 
Afspraken en toezeggingen:  
Griffier: Verspreiden van de handreiking van het Verwey Jonker instituut "Goede raad voor een sterke raad - 10 
tips voor gemeenteraden bij de transitie Jeugdzorg". 
Met betrekking tot het persoonsgebonden budget is opgenomen dat de jeugdigen en hun ouders een voorziening 
in natura krijgen. Er wordt geen bedrag uitgekeerd, er wordt een bedrag ter besteding beschikbaar gesteld bij 
geregistreerde aanbieders. Uitgezocht wordt hoe de regeling tot PGB's uit het regionaal voorstel zich verhoudt 
tot de Jeugdwet. Welke richtlijnen bevat de Jeugdwet voor PBG's? 
 
5. Verslag van de commissie Welzijn 19 november 2013 
 Het verslag wordt vastgesteld. De lijst van toezeggingen wordt bijgewerkt. 
 
6. Inlichtingen van het college van burgemeester en wethouders 
Wethouder Sperber geeft aan dat de raad een motie heeft aangenomen om de incidentele middelen die voor 
2013, en de structurele middelen die voor 2014 en 2015 en verder, aan het gemeentefonds worden toegevoegd 
ook daadwerkelijk voor de bestrijding van armoede te gebruiken. Een ambtelijk voorstel ligt nu bij het platform 
minima voor overleg en komt in de volgende raad. 
 
7. Vragen aan het college van burgemeester en wethouders 
Mevrouw Aerts-Hermans vraagt naar de voortgang Kameleon en De Vonder. Zij vraagt waarom het bijna een 
jaar wordt uitgesteld. 
Wethouder Van Groenendaal geeft aan dat aan het hele project wordt gewerkt. Als er nadere zaken te melden 
zijn, dan wordt de commissie daarover geïnformeerd. Zegt toe schriftelijk informatie te geven over de reden 
waarom het uitstel bijna een jaar is.  
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8. Stukken ter kennisname  
De heer Swaans geeft aan dat het uitstel De Vonder - Kameleon een bevestiging van een van zijn 
amendementen, omdat het voorstel nog niet klaar was. 
De heer Van Baal is verbaasd over de vertraging. Als dat te voorzien zou zijn, dan zou daar beter op 
geanticipeerd moeten worden. Wil daar graag een reactie op. 
Wethouder Van Groenendaal besteedt ook aandacht in het schriftelijke antwoord of deze vertraging 
voorzienbaar was. 
 
9. Rondvraag 
 
De voorzitter sluit de vergadering om 21.20 uur. Aldus vastgesteld door de commissie Welzijn van de gemeente 
Goirle in haar vergadering van 18 februari 2014. 
 
De voorzitter,    de griffier, 
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Toezeggingenlijst Commissie Welzijn 
 
Datum raad 
- commissie 

Wat Wie Uiterste 
afdoeningsdatum 

Feitelijke 
Afdoeningsdatum 

Wijze afdoening 

14 januari 
2014 

Raadsvoorstel huursystematiek: het 
raadsvoorstel wordt aangevuld met 
de scenario's zoals ook aangegeven 
door scouting Goirle. Afgesproken 
wordt dat dit bij de raadstukken 
wordt meegezonden. 

Wethouder Van 
Groenendaal 

Bij toezenden 
raadstukken 

4-2-2014 Het raadsvoorstel wordt gesplitst. In het raadsvoorstel over 
de scouting Goirle komen de gevraagde scenario's te staan.  

14 januari 
2014 

Jeugdhulp: Verspreiden van de 
handreiking van het Verwey Jonker 
instituut "Goede raad voor een 
sterke raad - 10 tips voor 
gemeenteraden bij de transitie 
Jeugdzorg"  

Griffier Bij verslag Bij verslag Is verspreid. Digitaal kunt u deze handreiking vinden op 
http://www.verwey-jonker.nl/doc/jeugd/goede-raad-voor-een-
sterke-raad.pdf 

http://www.verwey-jonker.nl/doc/jeugd/goede-raad-voor-een-sterke-raad.pdf�
http://www.verwey-jonker.nl/doc/jeugd/goede-raad-voor-een-sterke-raad.pdf�
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Datum raad 
- commissie 

Wat Wie Uiterste 
afdoeningsdatum 

Feitelijke 
Afdoeningsdatum 

Wijze afdoening 

14 januari 
2014 

Jeugdhulp: Uitgezocht wordt hoe de 
regeling tot PGB's uit het regionaal 
voorstel zich verhoudt tot de 
Jeugdwet. Welke richtlijnen bevat 
de Jeugdwet voor PBG's? 

Wethouder Van 
Groenendaal 

Bij verslag Week 5 De strekking van de bepalingen in het RJB over PGB komt ons 
inziens grotendeels overeen met de bepalingen in de 
Jeugdwet. Als een ouder / jeugdhulp vanuit zijn eigen PGB wil 
inkopen moet het onder andere van voldoende kwaliteit zijn. 
De kwaliteitsbepalingen in hoofdstuk 4 zijn hiervoor 
richtinggevend. Veelal zijn geregistreerde aanbieders hulp- en 
zorgorganisaties en solistisch werkende hulpverleners 
(ZZP’ers) die voldoen aan de wettelijke kwaliteitseisen en dus 
geregistreerd zijn. De terminologie geregistreerde aanbieders 
wordt in de Jeugdwet zelf niet gehanteerd. Op basis hiervan 
kan worden geconcludeerd dat regio Midden-Brabant met 
betrekking tot de PGB bepalingen geen uitzonderingspositie 
inneemt. 

 
14 januari 
2014 

Zegt toe schriftelijk informatie te 
geven over de reden voor het uitstel 
van bijna een jaar bij nieuwbouw 
Kameleon en De Vonder en of dit 
uitstel voorzienbaar was bij het 
raadsvoorstel. 

Wethouder Van 
Groenendaal 

Bij verslag Week 5  Raadsinformatie wordt uiterlijk in week 5 toegestuurd.  
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Datum raad 
- commissie 

Wat Wie Uiterste 
afdoeningsdatum 

Feitelijke 
Afdoeningsdatum 

Wijze afdoening 

8 oktober 
2013 

Het college komt terug bij de raad 
als er gebouwelijke kosten aan 't 
Loket zijn in verband met de 
transities. 

Wethouder 
Sperber 

Als er 
gebouwelijke 
kosten aan 't 
Loket zijn ivm de 
transities 

 Wordt gedaan.  

9 oktober 
2012/20 
november 

Er worden voortgangsrapportages 
aan de commissie/raad aangeboden 
tijdens het traject van de transitie 
AWBZ naar de Wmo.  
 

Wethouder 
Sperber 

  Wordt invulling aan gegeven  
Eind maart is de tweede  voortgangsrapportage van 2013 aan 
de leden van de raad worden toegestuurd. 
Eind mei, september en november zijn nieuwe toelichtingen 
gestuurd. 
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Bijlage: Spreekrecht Scouting St. Willibrord, Goirle 
 
Geachte commissie-, raadsleden, wethouder en overige aanwezigen 
Mijn naam is Jasper Snels, bestuursvoorzitter van scouting Goirle. Ik  wil u graag informeren over de gevolgen 
van het voorliggende raadsvoorstel  voor scouting Goirle en daarmee ook de jeugd en jongeren van Goirle. 
Uitvoer van het huidige voorstel zou binnen enkele jaren het faillissement betekenen van scouting Goirle. 
Daarmee zou een einde komen aan meer dan 75 jaar bijdrage van scouting aan het jeugdbeleid in de gemeente. 
Dit willen we heel graag voorkomen en daarom moet het voorstel anders.  
Het huidige voorstel gaat uit van een jaarlijks op te brengen huur van 12.000 euro, zesmaal zoveel als wat er nu 
wordt betaald. Het genereren van extra inkomsten, op substantiële basis, is voor een vrijwilligersorganisatie 
moeilijk. Het genereren van extra inkomsten ter hoogte van ruim 21% van de begroting, is niet mogelijk. Dit 
staat gelijk aan 10 maanden contributie. Dit bedrag dekken door het verhogen van de contributie zou een 
verdubbeling van de contributie betekenen. Dat zou het einde betekenen van het lidmaatschap van veel 
kinderen. En daarmee is de scouting niet meer laagdrempelig en toegankelijk voor alle kinderen in Goirle.  
De afgelopen jaren hebben we fors geïnvesteerd in ledenwerving. En we zijn ook van plan dat de komende jaren 
te blijven doen. We zien dat dit nodig is om het huidige leden aantal op peil te houden. Door de individualisering 
van de samenleving, het steeds drukkere gezinsleven, en de geboortetrend is het niet mogelijk om het 
ledenaantal dusdanig uit te breiden dat dit voldoende extra inkomsten genereert. De jaarlijkse wervingsacties 
houden het huidige ledenaantal  op peil.  
Naast de contributie is de verhuur van het gebouw een belangrijke bron van inkomsten. De opbrengst hiervan 
hebben we de afgelopen jaren al verder uitgebouwd. De verhuur kan niet nog verder worden uitgebreid om een 
sluitende exploitatie te krijgen. Het gebouw leent zich door zijn sobere inrichting uitstekend voor scouting-
,school en studiekampen, maar niet voor commerciële doeleinden.  Daarbij is de periode waarin deze verhuur 
plaatsvindt niet gelijk verspreid over het jaar. We willen allemaal op zomerkamp en niet op winterbivak. Een 
verdere uitbreiding  van de verhuur zou ook ten kosten gaan van het eigen speldraaien.   
Andere vormen van inkomsten zijn, naast de verhuur, niet structureel op te zetten. De doelstelling van Scouting, 
het scoutingspel aanbieden, leent zich niet voor neveninkomsten tijdens de reguliere activiteiten. Het uitvoeren 
van extra, structurele, activiteiten louter om inkomsten te genereren zou  een grote, extra, belasting van onze 
vrijwilligers betekenen. De meeste van onze vrijwilligers werken 8 uur per week voor scouting naast hun studie 
of baan. Ik hoef u als participerende burgers niet te vertellen wat een tijdsbeslag dat is. Laat staan dat er 
daarboven op ook nog extra zou moeten worden gewerkt aan inkomstenverhoging. 
Scouting draagt bij aan het jeugdbeleid en de zorg van kinderen en jongeren in Goirle. Net als de gemeente wil 
scouting dat kinderen en jongeren opgroeien tot evenwichtige burgers die hun verantwoordelijkheid nemen in de 
maatschappij. We leren ze spelenderwijs vaardigheden die in hun latere leven van groot belang zijn, zoals leiding 
nemen, samenwerken en organiseren. Scouting leert hen om respectvol met zichzelf en met anderen en hun 
omgeving om te gaan.  
We zijn actief betrokken bij het jeugdbeleid van de gemeente. We denken graag mee om vanuit het scoutingspel 
positief te investeren in de jeugd om grote problemen te voorkomen. Onze groep heeft een warme band met de 
Goirlese samenleving. Zo zijn we onder andere betrokken bij de dodenherdenking en de intocht van Sinterklaas. 
Daarnaast onderhouden we goede banden met het JVW en het kelderke. Verschillende organisaties maken 
jaarlijks gebruik van de materialen van scouting Goirle ten behoeve van activiteiten voor de jeugd.  
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Uiteraard zijn we bereid mee te denken met de gemeente. Voor onze vereniging zijn er twee opties. Optie een is 
het privatiseren van het gebouw, waarbij de grond in eigendom blijft van de gemeente en in erfpacht wordt 
gegeven. Hiervoor hebben we advies ingewonnen bij scouting Nederland. Dit is voor een vereniging van onze 
omvang, en het beleid dat we voeren, een realistische optie. Een andere, uiterste, optie zou zijn het verlagen van 
de huur naar maximaal €6000. We vragen daarmee veel van onze vrijwilligers en leden om het tekort op te 
vangen maar denken dat het nog net zal gaan.  
Bij het uitvoeren van de bezuinigingsmaatregelen roepen we u op onze kinderen niet (letterlijk) het kind van de 
rekening te laten worden. Het huidige voorstel betekent binnen 2 jaar na de afbouw ons faillissement. Een 
investering in de jeugd is investeren in de toekomst! Een maatschappelijk betrokken en actieve jeugd is een 
kapitaal waard. Een goede, gezonde scouting vereniging kan daar actief aan bijdragen.  
Met vriendelijke groet, 
Jasper Snels 
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